
Referat fra den ordinære generalforsamling 

Visens Venner i Nordsjælland (VVIN) 

Onsdag d. 24. april 2024 kl. 18.30 

hos Solvejg Guldberg i Nivå 

 

Referent: Lone Valentin. 

Pkt. 1. Valg af dirigent: Kjeld Tuxen, som kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. I alt deltog 10 personer. 

Pkt. 2. Formandens beretning: v/Lone Valentin, se vedhæftet. Iben fik overrakt en flaske vin for lang 

og tro tjeneste, og Iben takkede for de mange gode år, hun havde haft i bestyrelsen.  
Ellers ingen kommentarer til beretningen, som herefter blev godkendt. 

Pkt. 3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab: v/Solvejg Guldberg, som omdelte kopi af 

regnskabet til de fremmødte. Skulle nogen andre ønske kopi af regnskabet, kan det rekvireres hos 

Solvejg. Solvejg vil spørge kommunen, om vi falder inden for fritidsloven og som følge heraf kan få 

tilskud til vores optrædener på Sognegården. Da vi alle er pensionister, kan vi måske få det billigere? 
Ellers ingen kommentarer til regnskabet, som herefter blev godkendt. 

Pkt. 4. Fastsættelse af kontingent: Det er stadig 250 kr. pr. person for en visesæson. 

Pkt. 5. Nyt fra VVD: v/ både Iben og Solvejg, se vedhæftede referater fra de 2 landsmøder. 

Pkt. 6. Indkomne forslag: Der var ingen indkomne forslag. 

Pkt. 7. Valg af bestyrelse: På valg var Iben Hasselbalch og Lone Valentin. Iben ønskede ikke genvalg. 

Lone blev genvalgt. 

Pkt. 8. Valg af suppleant: Hanne Wheadon blev genvalgt. 

Pkt. 9. Valg af revisor og revisorsuppleant: 

Søren Mollerup blev valgt som revisor, og Poul Iben Hansen blev valgt som revisorsuppleant. 

Pkt. 10. Eventuelt: 

*Manglen på en pianist blev diskuteret. Lise Ravn og Kirsten Furbo kan benytte Ole Breidahl fra Visens 

Venner i Hillerød, men vi kommer til at mangle en til at akkompagnere til fællessange o.a. Måske en 

ide at annoncere i Helsingør Dagblad eller på Facebook. Evt. kun brug af guitar til fællessang? Vi vil 

tage dette emne op på vores kommende bestyrelsesmøde i august. 

* Alex fortalte, at han havde hørt fra vennekredsen, at der var alt for lidt Sigfred Pedersen på vores 

sidste viseaften i år. I forhold til oplægget var vedkommende visevenner skuffede. 
*Medlemssituationen er således, at vi er 65 personer inkl. de aktive. 

 

Sluttelig takkede dirigenten for god ro og orden, og generalforsamlingen sluttede kl. 20.03. 

 

 

 

27.04.2024/lv 


